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VRAGENHALFUURTJE VERGADERING 29 SEPTEMBER 
2021

Aanwezig bij aanvang:
Voorzitter: mw. J. Kalk
Griffier: mw. W.G.J. Drenth.
fracties: Hart voor Hilversum: R.J.C. Lancé; D66: --; VVD: mw. H.M.G.J. van de Linde; GroenLinks: 
J. van Drogen; CDA: --; SP: G.C. Dunker; ChristenUnie: T. Pelsma PvdA: J.P. Lahaise; Leefbaar 
Hilversum: --; Hilversums Belang: --; Democraten Hilversum: J.E.M.G. Göbbels.
College: A.R.C. Scheepers en mw. A.J. Wolthers, wethouders.

1. Vaststellen agenda (0.15)
De voorzitter:
- opent het vragenhalfuurtje om 19.30 uur en heet allen welkom.

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

2. Mededelingen voorzitter (0.15)
Er zijn geen mededelingen.

3. Vragen aan wethouders Scheepers en Wolthers (0.15)
Woordvoerders:
fracties: Hart voor Hilversum: R.J.C. Lancé; D66: --; VVD: mw. H.M.G.J. van de Linde; GroenLinks: 
J. van Drogen; CDA: --; SP: G.C. Dunker; ChristenUnie: T. Pelsma PvdA: J.P. Lahaise; Leefbaar 
Hilversum: --; Hilversums Belang: --; Democraten Hilversum: J.E.M.G. Göbbels.
College: A.R.C. Scheepers en mw. A.J. Wolthers, wethouders.

Vragen van GroenLinks aan wethouder Wolthers over de openstelling van het Sociaal Plein
In verband met corona is het Sociaal Plein al anderhalf jaar gesloten. Enkel in uiterste gevallen worden 
afspraken op kantoor gemaakt. De omstandigheden rondom corona zijn echter veranderd. Een groot 
deel van de Hilversumse bevolking in inmiddels gevaccineerd en de samenleving is voor een 
belangrijk deel weer open. Ook het dragen van mondkapjes is in de meeste openbare ruimtes niet meer 
verplicht. 
Daarom heeft GroenLinks de volgende vragen:
1. Wanneer zal het Sociaal Plein weer open gaan, zodat alle Hilversummers die daar de behoefte 

aan hebben weer op kantoor een afspraak kunnen hebben met de consulenten?
2. Zijn er door de sluiting van het Sociaal Plein achterstanden in de werkvoorraad ontstaan? Zo 

ja, op welke terreinen zijn die achterstanden ontstaan c.q. om wat voor soorten aanvragen gaat 
het en hoe snel denkt het college dat deze achterstanden weggewerkt kunnen worden?

3. Heeft het college de indicatie dat bij heropening van het Sociaal Plein er een inhaalslag zal 
zijn van aanvragen voor bepaalde voorzieningen en is het Sociaal Plein hierop voorbereid?

Wethouder Wolthers:
- laat weten dat het Sociaal Plein vanaf maandag 27 september jl. weer open is, zodat 

communicatie met en dienstverlening aan inwoners weer op een andere manier vorm te geven 
is;

- vervolgt dat door de sluiting van het Sociaal Plein geen achterstanden zijn ontstaan; soms zijn 
zelfs achterstanden weggewerkt; dat heeft te maken met een andere manier van werken; 



4

- weet niet of een inhaalslag nodig is, omdat ook via huisbezoeken wordt bezien hoe de situatie 
van mensen is.

Vragen van Hart voor Hilversum aan wethouder Scheepers Betreft oude inzamelpunt van 
Ghentlaan/Loosdrechtseweg
Het is de fractie van Hart voor Hilversum opgevallen dat aan het kruispunt van de Van Ghentlaan en 
de Loosdrechtseweg tegenover het oude inzamelpunt (wat er niet meer is) een hoop groot materiaal 
ligt en een bouwkeet staat. Het voelt aan als een opslag voor materialen en werkzaamheden die later 
en elders gaan plaatsvinden. Buiten het gegeven dat door deze grote materialen de ruimte rommelig 
aanvoelt en het uitzicht allerminst als prettig ervaren wordt door een aantal buurtbewoners en 
passanten, blokkeren deze attributen het fietspad en vormen een afleiding met betrekking tot het zicht
op het kruispunt. Dit betreft het kruispunt Van Ghentlaan wat onlangs een metamorfose heeft 
doorstaan om het kruispunt veiliger te maken voor fietsers. 
De fractie heeft betreffende deze obstakels de volgende vragen:
1. Klopt het dat materialen en dergelijke hier opgeslagen mogen worden en gaan worden in de 

toekomst?
2. Zijn de vergunningen die hiervoor vereist zijn in orde?
3. Hoe lang kan er door dergelijke partijen maximaal gebruik gemaakt worden van openbare 

ruimte voor dit soort activiteiten?
4. Is het niet beter dit soort opslagplaatsen te voorzien van een omheining, zodat derden er niet 

bij kunnen?
5. Hoe wordt er gehandhaafd op dergelijke situaties?

Wethouder Scheepers:
- antwoordt dat op het genoemde punt materialen opgeslagen mogen worden; uitvoerders van 

publieke werken mogen namelijk op een bepaalde plek in de openbare ruimte materialen 
opslaan; die opslaglocatie is tijdelijk;

- heeft daartoe als wegbeheerder een instemmingsbesluit genomen voor Liander; een specifieke 
vergunning is niet nodig;

- verwacht dat de materialen tegen het eind van het jaar weer weg zullen zijn;
- deelt tot slot mee dat zo spoedig mogelijk een hek om de locatie wordt geplaatst.

De voorzitter sluit het vragenhalfuurtje om 19.38 uur. 

Aldus vastgesteld in de vergadering van de gemeenteraadsvergadering van 10 november 2021.

De griffier, De voorzitter,

P.M.H. van Ruitenbeek. P.I. Broertjes.


